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Head of Pre School
Ms Angela Zhou

Ms Angela has two bachelors degrees, one in early childhood education and a

second in Chinese language and literature. She has 20 years of early childhood

education experience, including 13 years of early childhood teaching and

management in New Zealand, and was one of the members of the founding team

then Curriculum Coordinator and then Chinese Head of Huili Nursery Hangzhou

(local branch of Wellington College) after returning to China. From her more than

ten years of overseas studying, living and working experiences, she has thorough

knowledge and understanding of Western culture and mainstream early childhood

education models such as EYFS, PBL, Reggio, etc., together with extensive hands-on

practice, and she is very familiar with the curriculum structure, teacher development

and community building.

周园长拥有幼儿教育和汉语言文学双学士学位，20年幼教经验，其中在新西兰从事幼儿教学和管理工作13年， 回
国后参与创办并任职杭州惠立幼儿园（英国惠灵顿学院在中国设立的双语学校）教学主任和中方园长。得益于十多
年在海外学习、工作和生活的经历，周园长对西方文化和主流幼儿教学法（EYFS、PBL、Reggio 等）有非常深刻的
了解和认识及其长期的一线实践，使其对高端双语国际化幼儿园的课程设置、教师培养、社区建设等方面有着极其
丰富的经验。

幼儿园园长
周艳芳女士



Deputy Head of Pre School
Ms Monica Xu

Ms Xu has gained Bachelor Degree in Education at East China Normal University

and Master Degree in teaching at University of Melbourne. With vision of early

years education in diverse cultural backgrounds, she worked as an educational

leader at a government-owned kindergarten in Australia, helping it exceed national

quality standards. She also worked as Clinical Teaching Specialist supporting Master

students’ learning at University of Melbourne. She is also a registered mentor with

the Victorian Institute of Teaching, helping new teachers to gain professional

knowledge and experience as they transition from provisional to full teacher

registration. Moving back to China, she worked at international schools in Shanghai

and Hangzhou. As a member of the Leadership Team, she facilitated a collaborative

culture, promoted project-based learning approach, built strong connections with

parents and supported each teacher in moving forward in their own teaching career.

许丹女士拥有华东师范大学学前教育本科学历以及墨尔本大学教学硕士学位。带着专业知识和对多元文化下学前教
育发展的了解，她加入了澳大利亚一所公立幼儿园担任教学主管职位，帮助该园成功获得“超过国家质量标准”的
称号。她也曾在墨尔本大学担任教学实践导师，指导研究生实习；她也是维多利亚教育局注册导师，指导幼儿教师
的教学工作，协助其完成教师资格注册。回到中国后，她曾在上海和杭州的国际学校任职。作为幼儿园领导团队的
一员，她促进了团队内的合作文化、推动了探究式项目学习的实行，与家长社群建立了强有力的链接，并支持了团
队中的每位教师在自己的职业生涯中更进一步。

幼儿园副园长

许丹女士



Assistant Head of Pre School
Ms Nicky Zhu

朱萍老师有10年的幼儿教育经验，毕业后专注于幼儿教育实践及研究，对幼儿教育有自己独特的理解。她曾获得
“深圳市福田区优秀教师”称号。她相信教育是时间的艺术：老师耐心地去发现儿童，让孩子找到自己的兴趣、遵循
自己的节奏、按照自己喜欢的方式探索这个世界。她非常喜欢中国传统文化，如何将中国优秀的传统文化融入多元
文化的教育实践中，是她目前在教学中比较重视的方向。她愿意做孩子们探索世界的跟随者和观察者，和他们一路
同行。

助理园长
朱萍女士

Ms Nicky Zhu is a teacher with 9 years experience in early childhood education. She

used to work in a famous international kindergarten in Shenzhen and was awarded

the title of "Excellent Teacher of Futian District, Shenzhen". She believes education is

the art of time: teachers should be given time to discover a child’s interest and

develop at their own pace in the way they like. She is good at integrating Chinese

traditional culture into multicultural education through various forms. She would like

to be the observer and partner of children as they explore the world.



English Curriculum Coordinator
Ms Lauren Petersen

Ms Lauren graduated from Stellenbosch University, South Africa, with a degree in

International Studies before moving on to education. She holds an International

Montessori Teaching Diploma from the North American Montessori Center (NAMC) as

well as a US teaching certification. She is entering her ninth year of teaching in China,

with the bulk of her teaching experience in the Early Childhood Environment. Ms

Lauren has a great passion for young learners and seeing them thrive as they develop

academically, socially and emotionally. She strives to provide her students with the

support they need to reach their fullest potential by establishing and developing an

effective teacher-student relationship, collaborating with parents and including them

on their child's learning journey. Alongside her teaching role, she has also worn the

hats of Head Teacher and Professional Learning Community Coordinator while

teaching at her last school in Shanghai. Outside of the classroom, she enjoys reading,

traveling and playing sport.

劳伦老师毕业于南非斯泰伦博斯大学，获得国际研究学位。她拥有北美蒙特梭利中心（NAMC）颁发的国际蒙特梭
利教学文凭，以及美国的教师资格证书。她即将进入她在中国教学的第九个年头，她的大部分教学经验是在幼儿环
境中。劳伦老师对幼儿教育有着极大的热情，看到他们在学习上、社交上和情感上茁壮成长。她通过建立和发展有
效的师生关系，与家长合作，让他们参与到孩子的学习过程中来，努力为学生提供他们所需的支持，以充分发挥他
们的潜力。除了教学工作，她在上海的一所学校任教时还担任过年级组长和专业学习社区协调员。课堂之外，她喜
欢阅读、旅行和运动。

英文课程主任

劳伦·彼得森女士



Teaching Event Coordinator 
Ms Jasmine Zhang

教学活动主任
张舒敏女士

张老师毕业于华南师范大学教育管理，有十余年的幼儿教学经验。多次获得福田区优秀班主任和优秀指导老师

荣誉，张老师一直以爱为出发点，保持对幼教的热度，她认为教学课题及活动设计与研究应基于儿童年龄特点
及兴趣，引导家园共育，达成美好共识，构建儿童生态圈，为孩子的健康成长而努力。希望把真善美都收纳到
孩子一米视角里，在有限的高度中体验无限的乐趣，遨游奇妙创新的天地。

Graduated from the education management major of South China Normal

University, Ms Jasmine has more than ten years of experience in teaching. She has

been honoured as an excellent headteacher and an excellent instructor in Futian

District for many times. She has always kept her passion for preschool education

alive with love. She believes that the design and research of teaching topics and

activities should be based on children's age and interests, and a strong family-

school partnership will provide the best conditions for children to thrive. She

hopes that children can learn good virtues and values as best as they can. Though

they are small, their creativity is boundless.



PreKA Overseas Homeroom Teacher 
Ms Eleasha Bonsor

埃莱莎老师在教育领域拥有超过27年的工作经验，并在中国工作过5年，专注于早期儿童教育。她在教学和培
养幼儿、培训和指导早期教育工作者，以及幼儿园管理上都有着丰富的经验。埃莱莎老师拥有儿童保育和教育
文凭、儿童心理学与神经心理学文凭、荣誉心理学学士学位以及营养学认证。

PreKA外籍班主任
埃莱莎·邦索尔女士

Ms Eleasha, with over 27 years in education, specializes in early childhood

development and has spent five years working in China. Her expertise includes

teaching and nurturing young children, training and mentoring early years

educators, and managing UK kindergartens. Eleasha's qualifications include

diplomas in childcare and education, child psychology, neuropsychology, a BSc in

Psychology with honors, and certifications in nutrition.



PreKA Chinese Homeroom Teacher
Ms Sandy Zhan

詹老师有着9年的一线早期教育工作经验。她曾在国际早教中心担任课程培训师及教学主任，詹老师非常了解0-5

岁孩子的发展特点，她相信每个孩子都是独立的个体，秉承着尊重和鼓励孩子，希望能为孩子们创造一个快乐的
学习环境。詹老师兴趣广泛，喜欢唱歌、旅行、摄影。她期待在BMH和孩子们共同成长。

PreKA中籍班主任
詹晓云女士

Ms Sandy is a teacher with 9 years experience in early childhood education. She has

worked as a curriculum trainer and teaching director at an international early

education institution. Ms Sandy is very familiar with the developmental

characteristics of children aged 0-5. She believes that every child is an independent

individual and insists on respecting and encouraging them. She hopes to create a

happy learning environment for children. Ms Sandy has a wide range of interests,

including singing, traveling and photography. She looks forward to growing up with

the children at BMH!



PreKA Classroom Assistant
Ms May Ma

马老师已经在BMH工作超过九年，她很开心这学期加入PreKA这个大家庭。她热爱孩子，热爱这份神圣的职业，
会用她的爱心和耐心去关心爱护每一个孩子，成为孩子最忠诚的好朋友。

PreKA 生活老师
马秋梅



PreKA Classroom Assistant
Ms Elena Zhang

郑老师在BMH幼儿园担任生活老师多年，她拥有初级保育员资格证书，她非常期待和孩子们一起成长。她说：
“每个孩子都是不一样的，我 们的共同目标是让每个孩子健康快乐的成长，让我们一起努力！”

PreKA 生活老师
张爱玲



PreKB Overseas Homeroom Teacher 
Ms Jake Wilson

来自英国利物浦的杰克老师，是一位充满热忱的教育工作者。从边山大学毕业后，他教导过从幼儿到青少年不同
年龄段的孩子。杰克老师对表演艺术心怀热爱，他曾先后在英国教授戏剧，在美国教授音乐课程。他致力于打造
一个充满关爱和互动性的教育环境，既重视每个孩子独特的潜能，又注重建立牢固的师生关系。他期待与各位携
手合作，共同支持孩子的成长，见证他们在这一年中茁壮成长。

PreKB外籍班主任
杰克·威尔森先生

Meet Teacher Jake, a dedicated educator from Liverpool, United Kingdom. After

graduating from Edge Hill University, he has enjoyed working with children of all

ages, ranging from infants to teenagers. Teacher Jake has imparted his passion for

the performing arts, teaching drama in the UK and music in the United States. He

believes in creating a nurturing and engaging environment that celebrates each

child's unique potential while fostering strong relationships. He is excited to partner

with you in supporting your child's growth and watching them flourish throughout

the year.



PreKB Chinese Homeroom Teacher
Ms Lexie Chen 

陈晴老师拥有英语翻译专业学士学位，是一名拥有五年国际幼儿园和小学班主任教学经验的老师。她持有幼儿园
教师任职资格证、中学英语教师资格证。她英文口语流利，擅长观察儿童行为，善于使用寓教于乐的方法帮助幼
儿适应一日在园生活。她坚信每个儿童都是独一无二的，她致力于成为孩子们成长路上的支持者和引导者，鼓励
每一个孩子在充满爱和安全的环境中勇敢、自信的探索。

PreKB中籍班主任
陈晴女士

Ms Lexie Chen holds a Bachelor’s degree in English Translation and has five years of

experience as a classroom teacher in international kindergartens and primary schools.

She is certified with a Kindergarten Teacher Qualification. Fluent in spoken English,

Ms Lexie excels in observing children’s behavior and effectively uses play-based

teaching methods to help them adapt to school life. She believes that every child is

unique and is committed to being a supportive mentor, fostering an environment

where children feel safe to explore, learn, and grow with confidence.



PreKB Classroom Assistant
Ms Wendy Zheng

郑老师在BMH幼儿园担任生活老师多年，她拥有初级保育员资格证书，她非常期待和孩子们一起成长。她说：
“每个孩子都是不一样的，我 们的共同目标是让每个孩子健康快乐的成长，让我们一起努力！”

PreKB 生活老师
郑春云



PreKB Classroom Assistant
Ms Yoyo Huang

黄老师目前拥有中级保育员资格证、中级育婴师资格证、护士资格证，有5年的医院护理工作经验。她对0到7
岁学龄前儿童有的护理、照顾经验，希望在BMH里能用细心、爱心、耐心去呵护孩子们的健康成长！

PreKB 生活老师
黄小娴



K1A Overseas Homeroom Teacher 
Ms Florina Froneman-Gerber

Ms Florina 来自南非，过去 14 年一直居住在中东地区。她的职业生涯始于阿曼马斯喀特，主要从事幼儿英语语
言发展工作，这激发了她对早期教育的兴趣。后来，她又攻读了特殊教育专业的研究生学位，并在沙特阿拉伯
的教育机构应用她的专业知识，教授英国幼儿课程。Ms Florina 热衷于不断学习和文化探索，她很高兴能够开始
学习普通话并加入 BMH 团队，为儿童的教育成长提供支持。

K1A外籍班主任
弗罗琳娜·弗罗内曼-格伯女士

Ms Florina, originally from South Africa and residing in the Middle East for the past

14 years, has a strong background in supporting young learners. Her career began

in Muscat, Oman, focusing on English language development for early years

students, which sparked her interest in addressing developmental challenges

creatively. She later pursued a postgraduate degree in special educational needs

coordination and applied her expertise at institutions in Saudi Arabia, following the

British Early Years Curriculum. Passionate about continuous learning and cultural

exploration, Florina is excited to learn Mandarin and join the BMH team to support

children's educational growth.



K1A Chinese Homeroom Teacher
Ms Joyce Huang

黄老师毕业于学前教育专业，有着10年的一线学前教育工作经验。她曾在新加坡担任过三年的幼儿园中文教师，拿
到了新加坡幼儿园教师L2执教资格。回国后，她在深圳福田一所美式国际幼儿园担任了三年半的幼儿园中文主班教
师一职。黄老师是一个十分有耐心和责任心的老师，在工作期间她获得福田区优秀班主任等多个奖项。黄老师擅长
PBL 教学，注重从幼儿兴趣入手，引导幼儿主动学习。她特别喜欢和幼儿相处，也希望能成为他们可信赖的玩伴！

K1A中方班主任
黄丽娟女士

Ms Joyce has got a Bachelor’s degree in Early Childhood Education as well as

experience working in a kindergarten for ten years. She used to work in Singapore,

as a Chinese teacher in a kindergarten for three years and has acquired the L2

teaching license in Singapore. After returning to China, she has been working in an

American style kindergarten in Futian, Shenzhen for three and a half years as a

Chinese lead teacher. Being patient and responsible, she has been awarded “the

Excellent Lead Teacher” in Futian. She is competent at Project Based Learning

teaching, promoting children’ s learning from interest and child-led learning.

Moreover, she truly hopes she can from positive and strong children.



K1A Classroom Assistant
Ms Jingjing Xu

许老师拥有中级保育员资格证，已有多年的保育经验。她很开心能成为BMH幼儿园这个大家庭的一员，也将一
如既往的用爱心、童心、耐心来对待和她工作生活在一起的宝贝们，宝贝们的喜爱和认可是她最大的荣誉和骄
傲！ “你若盛开，清风自来”是她的坚持，她十分期待与宝贝们度过一段有趣的、温馨的快乐时光！

K1A 生活老师
许晶晶女士



K1B Overseas Homeroom Teacher 
Ms Lou-Marie Kriel

Miss Lou-Marie Kriel is from South Africa. She graduated with cum laude from Cape

Peninsula University of Technology with a Bachelors degree in Education. She has 9

years of teaching experience in South Africa where she held a management position

at a large primary school in Cape Town. She enjoys outdoor activities, cooking and

reading. Miss Lou-Marie believes that all children are unique and must have a

stimulating educational environment where they can grow mentally, emotionally,

and socially. It is her desire to create an atmosphere where students can meet their

full potential.

克里女士来自南非。她以优异成绩毕业于开普半岛理工大学，获得教育学学士学位。她在南非有 9 年的教学经验，
曾在开普敦的一所大型小学担任管理职务。她喜欢户外活动、烹饪和阅读。克里女士认为，所有的孩子都是独一
无二的，必须为他们创造一个激励的教育环境，让他们在精神、情感和社交方面都能得到成长。她希望营造一种
氛围，让学生能够充分发挥自己的潜能。

K1B外籍班主任
卢·玛丽·克里女士



K1B Chinese Homeroom Teacher 
Ms Sarah Xu

许老师拥有香港中文大学幼儿教育硕士学位、香港教育大学幼儿教育荣誉学士学位并辅修儿童早期特殊教育专业，
曾于内地及香港生活数年的经历使得许老师在多元文化的环境中积累了丰富的学习及教学经验。在港期间，许老师
取得香港教育局注册的幼儿中心主管、幼稚园及幼儿中心教师、特殊幼儿工作员的资质。在加入观澜湖幼儿园之前，
许老师曾在深圳、香港和新加坡的知名幼稚园中积累了丰富的项目课程教学经验并曾协助北京一所示范幼儿园试推
行项目课程。许老师善于发现幼儿的兴趣并十分重视他们主动思考、探索及创新的过程，许老师相信每位幼儿都是
独特且具有潜能的独立学习者。

K1B中方班主任
许斯文女士

A graduate of the Chinese University of Hong Kong, Ms. Sarah holds both a BEd

(Hons.) and an MA in Early Childhood Education, as well as a minor degree in

Specialized Themes in Early Years Education (Special Education). Having lived in

Hong Kong for many years, Ms. Sarah has obtained multiple qualifications and

certificates issued by the Education Bureau of Hong Kong, namely Child Care

Supervisor, Qualified Kindergarten and Child Care Teacher, Special Child Care

Worker qualifications. Before joining BMH, Ms. Sarah has accumulated notable

hands-on experiences in implementing Project Approach and developed in-depth

knowledge of promoting child-centred exploration at well-known kindergartens in

Shenzhen, Hong Kong, Beijing and Singapore. Ms. Sarah attaches importance to

explore children’s interests and encourages them to think and explore in child-

centred and creative way. She believes every child is a unique and independent

learner and is always capable to lifelong journey.



K1B Classroom Assistant
Ms Lisa Liu

刘老师即将进入在BMH幼儿园担任生活老师的第10年，她拥有中级保育员资格证书，她非常期待今年和孩子们
共度健康快乐的一年。她工作认真细致，对待孩子们总是非常有爱、有责任心！她说：孩子是天使，而她是天
使的守护者！

K1B 生活老师
刘燕女士



K1C Chinese Homeroom Teacher 
Ms Kelly Tan

谭老师毕业英语教育专业，持有教师资格证，深耕幼教领域九年多，了解孩子的成长特点，坚信每个孩子都是独
一无二的，在游戏化教学中培养幼儿综合能力，带领孩子玩中学。业余时间喜欢旅游。她期待在BMH跟孩子一起
成长。

K1C中方班主任
谭培玲女士

Ms. Tan holds a degree in English Education with teaching certification, bringing

over nine years of dedicated experience in early childhood education. With

profound understanding of child development, she champions the uniqueness of

every learner. Specializing in play-based pedagogy, she skillfully cultivates holistic

development through immersive learning experiences where children acquire

knowledge naturally while engaged in play. An avid traveler during leisure time, she

eagerly anticipates collaborative growth with young learners at BMH.



K1C Chinese Teacher 
Ms Jilly Zhou

周老师拥有四年的幼儿园教育经验，致力于营造一个温馨、和谐、充满探索与发现的学习环境。她相信每个孩子
都是独一无二的，都有无限的潜能，并关注他们的个人需求和兴趣。周老师培养孩子们的自信心，密切关注他们
的发展，确保他们在充满支持的环境中茁壮成长。她积极参与班级管理和教学活动，与孩子们建立深厚的情感联
系，成为学生信赖的朋友和向导。

K1C中文老师
周丽智女士

Ms Jilly, with four years of experience in kindergarten education, is passionate about

creating a nurturing and dynamic learning environment. She believes every child is

unique and has boundless potential, focusing on their individual needs and

interests. Ms Jilly fosters confidence in children, monitors their development closely,

and ensures they thrive in a supportive setting. Her hands-on approach to class

management and teaching helps her build strong emotional connections with her

students, making her a trusted friend and guide.



K1C Classroom Assistant
Ms Winnie Su

苏老师即将进入在BMH幼儿园担任生活老师的第9年。她拥有高级保育员资格证书。经验丰富的她非常喜欢天
真可爱的孩子们，更加热爱生活老师这份工作。她关爱每一位孩子，认为孩子的点滴成长都是她的快乐的源泉！

K1C 生活老师
苏文娟



K2A Overseas Homeroom Teacher 
Ms Tareen Schalkwyk

Ms Tareen has been teaching for two years in an IB kindergarten in Xiamen. She

has a Bachelor of Science majoring in Biochemistry and has also done her TEFL and

IB education certification. Ms Tareen has done a lot of work with nonprofit

organizations in South Africa in the educational sector to give all students an

opportunity to learn in a hands on, engaging environment. She has a passion for

young children and their holistic development, and will be taking further studies

this year in early years education to make sure that her students have the very best.

Ms Tareen looks forward to a wonderful year filled with hands on activities,

engaging learning experiences and many happy and memorable moments

teaching K2 this year!

塔林老师曾在厦门一所IB幼儿园工作2年，她拥有生物化学科学学士学位和TEFL及IB教学认证。塔林老师在南非的

教育部门和公益性组织做过很多旨在让学生亲身参与的活动。她对幼儿及幼儿的全面发展教育充满热情，并将在
今年进一步学习幼儿教育，给学生带来最好的教育体验。

K2A外籍班主任
塔林·沙克维克女士



K2A Chinese Homeroom Teacher 
Ms Vic Hao

Ms Vic graduated from Zhaoqing College in 2016 with a bachelor’s degree in

preschool education and holds a Preschool Teaching Certificate. She has worked

eight years in early childhood education, including four years of teaching

experience in international bilingual Pre-K classes. Ms. Vic is also a hardcore

dance enthusiast who has been dancing for nine years. She’s good at dancing and

song choreography. She has a Level III Certificate in Folk Dance accredited by the

Chinese Dancers Association. Ms Vic shows love and responsibility with children

and she looks forward to embarking on the journey of growth together with

children.

郝巧老师2016年毕业于肇庆学院学前教育本科专业，持有幼儿园教师资格证，她已有八年的幼儿教育背景，其中
包括四年的国际双语小小班的带班教学经验。为了更好的了解0到3岁领域特点，她还拥有中级育婴师、小儿推拿
以及CDA国际儿童发展导师资格证书。郝巧老师同时还是一位资深舞蹈爱好者，跳舞九年，擅长舞蹈与歌曲编排，
拥有中国舞蹈家协会民族民间舞蹈三级资格证书，她秉承让爱与责任同行，走进童心世界，和孩子们一起快乐学
习成长。

K2A中方班主任
郝巧女士



K2A Classroom Assistant
Ms Lin Su

苏老师即将进入在BMH幼儿园的第7年，之前她在担任校车老师期间已经非常熟悉BMH社区和家长，而后在幼儿园
担任生活老师。她拥有中级保育员资格证书和四年的保育工作经验。她非常有责任心，工作细心，也非常热爱本职
工作。她认为，要用心关注孩子、用心接纳孩子、用心陪伴孩子。

K2A 生活老师
苏小林女士



K2B Overseas Homeroom Teacher 
Mr Daniel Evans

Mr Daniel graduated from University of South Wales with a degree in Musical

Studies, and has over ten years experience in music/tutoring children of all ages.

For the past several years Daniel has been involved in managing numerous

international development and children charity organisations in both the United

Kingdom and most recently, Australia. Mr Daniel hopes to create a safe

environment for the children to flourish socially, emotionally and academically.

丹尼尔老师毕业于英国南威尔士大学音乐专业，并有超过十年的音乐教学和辅导各年龄段儿童的经验。在过去的几
年里，他在英国和澳大利亚都参与了许多国际发展和儿童慈善组织的管理。丹尼尔老师希望为孩子们创造一个安全
的环境，让他们在社会、情感和学术上都得到发展。

K2B外籍班主任
丹尼尔·埃文斯先生



K2B Chinese Homeroom Teacher 
Ms Celia Wang

Ms Celia holds a Bachelor of Arts degree from Coventry University, UK. She then

studied with Dr Nili Luo, a leading early childhood expert in the US, and obtained

a master’s degree in Early Childhood Education through Gordon College, USA. She

has lived and worked in Singapore for six years. Ms Celia joined BMH in 2019 and

is very familiar with the school routines and teaching models. She is a loving,

patient, gentle and friendly teacher who is loved by the children; she adheres to

the philosophy of child-centered education and respects the nature of children;

she is passionate about Early Childhood Education and is committed to becoming

an excellent educator and lifelong learner.

王卉老师拥有英国考文垂大学文学士学位。继而师从美国知名幼教专家Nili Luo博士，获得美国格登学院早期儿
童教育学硕士学位。她曾在新加坡工作生活六年。王老师于2019年加入BMH，对学校常规工作及教学模式非常
熟悉。她是一位充满爱心，富有耐心，温和友善的老师，深受孩子们的喜爱；她秉承以儿童为中心，尊重幼儿
天性为教育理念；她热爱幼儿教育，致力成为一位优秀的教育者和终身学习者。

K2B中方班主任
王卉女士



K2B Classroom Assistant
Ms Icy Zhang

这是张老师进入BMH大家庭的第四年，张老师从事服务行业多年，对待工作积极有责任心，对待小朋友有亲和
力，善于沟通，明白每位小朋友的生活需求和爱好，耐心的培养每个小朋友良好的生活习惯！即将和小朋友们
一起生活的她，始终坚信鲁迅先生的“教育植根于爱”，相信孩子，解放孩子！

K2B 生活老师
张丽女士



K2C Overseas Homeroom Teacher 
Ms Josselyn Alvarado

Ms Josselyn brings over 15 years of teaching experience in international schools

around the world. Her approach emphasizes the importance of stories in

nurturing a love for reading and learning. By integrating diverse narratives into

her lessons, Ms Josselyn creates a dynamic classroom environment where children

feel safe to express themselves and develop critical thinking skills. She believes

that storytelling not only enhances language proficiency but also builds empathy

and cultural awareness among her students. Josselyn is dedicated to creating

inclusive and supportive learning experiences, recognizing the unique

backgrounds of each child. Outside the classroom, Ms Josselyn enjoys exploring

new cultures and sharing her experiences with her students, inspiring them to

embrace diversity and global citizenship.

乔斯林老师拥有超过15年的国际学校教学经验。她认为故事在培养阅读和学习兴趣中至关重要。通过将多样化的故

事融入课程，乔斯林老师创造了一个充满活力的课堂环境，让孩子们能够自信地表达自我和发展批判性思维。她相
信，讲故事不仅能提高语言能力，还能在学生中建立同理心和文化意识。乔斯林老师致力于创造包容和支持的学习
体验，尊重每个孩子的独特背景。在课堂之外，乔斯林老师喜欢探索新文化，并与学生们分享她的经历，激励他们
拥抱多样性，发现他们的全球公民意识。

K2C外籍班主任
乔斯林·阿尔瓦拉多女士



K2C Chinese Homeroom Teacher 
Ms Mavis Mei 

Ms Mavis, with a bachelor's degree in Early Childhood Education from Shenzhen

University, has seven years of experience in kindergarten teaching. Her lively and

cheerful personality shines through in her interactions with young children, where

she combines learning with play. Driven by a deep love for teaching, Ms Mavis

treats every student as her own child, nurturing their growth and instilling a love

for learning while steadfastly pursuing her educational ideals.

梅老师毕业于深圳大学幼儿教育专业，有七年的幼儿园工作经验。她性格活泼开朗，享受与孩子一同玩耍共同学
习的过程。她对于教师职业始终秉持着“因为热爱，所以坚持”的态度，视每一位学生为自己的孩子，在培养他们成
长的同时，激发他们对学习的热爱，也坚定自己的教育理想。

K2C中方班主任
梅田女士



K2C Classroom Assistant
Ms Mia Yan

严老师迎来了在BMH幼儿园担任生活老师的第7年，她拥有中级保育员资格证书。她工作认真，充满耐心，脸上
总是挂着灿烂的笑容，她特别喜欢和小朋友们一起奔跑一起玩游戏。期待今年与孩子们一起留下美好的回忆！

K2C 生活老师
严丽玲女士



K3A Overseas Homeroom Teacher 
Ms Tilly Man

Mrs Tilly is from England with a decade of experience, specializes in Early Years

education and Special Educational Needs. Passionate about learning through play,

she emphasizes creating a classroom environment filled with fun, laughter, and

energy. Mrs. Tilly is dedicated to being a positive role model and believes in

involving children actively in their learning process to foster their growth and

development.

Ms Tilly 来自英国，拥有十年的幼儿教育和特殊教育的经验。她热衷于在游戏中学习，并致力于创造一个充满乐
趣、欢笑和活力的课堂环境。她希望成为一个积极的榜样，让孩子们乐于学习，从而促进他们的成长和发展。

K3A外籍班主任
蒂莉·曼女士



K3A Chinese Homeroom Teacher 
Ms Rainy Rao

Ms Rainy graduated from South China Normal University, majoring in pre school

education, and has been teaching for 10+ years. She has many years experience in

Early Years Education, working as a lead teacher of the international class, and as a

grade leader. She has a good understanding of children's development and inquiry

teaching & learning. She not only respects each child's personality, but also helps to

guide them into the class and community. She believes that "I can see the world in

the eyes of children only if I am at the same height as them."

饶雨欣老师毕业于华南师范大学学前教育专业，至今已有10余年的早期教育经验。她有多年在双语教育环境的工
作经验，曾担任国际班的班主任以及年级组长。她非常了解幼儿的发展规律，并且在探究教学与幼儿五大领域的
教学中有独到见解。她不仅尊重每一个孩子的个性，而且会引导他们融入到集体中。她一直认为“蹲下来，我才能
看到孩子们眼里的世界。”

K3A中方班主任
饶雨欣女士



K3A Classroom Assistant
Ms Niki Zhang

张老师即将迎来在BMH幼儿园的第6年，她拥有中级保育员资格证书。她非常期待与孩子们一起度过快乐的时
光。她总是面带微笑、细心工作。她非常自豪能成为一名生活老师，她相信“倾注心血的爱能使鲜花早日绽放”！

K3A 生活老师
张新艳女士



K3B Overseas Homeroom Teacher 
Mr Max Brady

Mr Brady graduated from the University of Liverpool where he gained a Bachelor of

Science in Environmental Science. Once graduated he became TEFL certified and

has been gaining teaching experience ever since. He is a young, enthusiastic

teacher who will continue to bring fun and engaging lessons to BMH. His classes

are aimed at children’s happiness making learning effortless within an environment

targeted around educational growth. Education is not just about teaching kids but

also, and most importantly, it’s about them learning about themselves. He hopes to

spark passions in the classroom and help kids discover excitement for opportunities

available to them at BMH school.

马克斯老师毕业于英国利物浦大学，拥有环境科学学士学位。他一毕业就获得了TEFL证书，并从那时起开始积累
教学经验。他是一位年轻、热情的老师，他将为BMH带来生动、有趣的课程。他的课堂旨在提供一个良好的学
习环境，让孩子快乐地学习。教育不仅仅是教导孩子，最重要的是能让他们了解自己。他希望在课堂上帮助孩
子找到学习兴趣，激发孩子们的热情。

K3B外籍班主任
马克斯·布雷迪先生



K3B Chinese Homeroom Teacher 
Ms Olive Cao

Ms Olive graduated from Nanjing Normal University and holds both Bachelors and

Masters level qualifications in Pre School Education. She is entering her seventh

year working within an international school context and the fourth year with BMH.

She believes that all children are unique and have unlimited potential. She hopes to

demonstrate her commitment, passion and understanding of Pre School education

and early childhood development into the classroom.

曹老师毕业于南京师范大学学前教育专业，拥有学前教育学士和硕士学位。这是她在国际学校工作的第8年，在
BMH工作的第5年。她坚信儿童是独一无二且有无限可能的。她希望能够将自己的教育理念、对学前教育的热情

以及对幼儿发展的理解完全地投入到幼儿教育工作中。

K3B中方班主任
曹凤女士



K3B Classroom Assistant
Ms Amy Peng

彭老师即将开启在BMH幼儿园的第5年。她拥有初级保育员资格证书，并有五年的保育工作经验。今年她将陪伴
孩子们度过一段开心快乐的时光，希望能将快乐传递给每个孩子，让孩子的世界变得更加美丽精彩！

K3B 生活老师
彭雪群女士



K3C Overseas Homeroom Teacher 
Mr Justin Kemp 

Mr Justin Kemp has many years of experience teaching at international schools in

Korea and China. He has obtained his PGCE degree from a prestigious university in

which he passed with distinction. Mr Justin Kemp always strives to make his

lessons and content as informative and interesting as possible so that students

derive the maximum amount of enjoyment and knowledge from each lesson. Mr

Justin Kemp is very excited for his new role and position at the school whereby he

can help share his experiences and teaching methods to help craft a better

environment for teachers, students and kindergarten as a whole. His teaching

philosophy states that all children are born intelligent and through the means of

positive experiences and influences, children can become the best versions of

themselves.

贾斯汀老师在中国和韩国的国际学校有多年的任教经验。他在一所著名大学以优异的成绩获得了PGCE学位。他

总是努力使他的课程和内容尽可能地丰富和有趣，使学生从每节课中获得最大的乐趣和知识。他将分享他的经验
和教学方法，为教师、学生和幼儿园创造更好的环境。他的教学理念是：所有的孩子都是聪明的，通过积极的引
导，孩子们可以成为最好的自己。

K3C外籍班主任
贾斯汀·坎普先生



K3C Chinese Homeroom Teacher 
Ms Ivy Chen

Ms Ivy is an effective bi-lingual teacher who graduated from Guangzhou University

with a Bachelor degree in education. Over the past 7 years, Ms Ivy has been

educating students in the international school system in Guangzhou, comprising of

4 years IB and 2 years IEYC curriculums. Ms Ivy’s early years teaching knowledge

and caring personality have enabled her to nurture and guide children positively

through their early years’ developmental stages. This is achieved in a pleasant

environment conducive to learning. A fun fact about Ms Ivy is she has LEGO

teaching experience as well! Entering her third year at BMH, Ms Ivy looks forward to

another wonderful year with everyone.

陈老师毕业于广州大学，拥有教育学学士学位的她已从事国际学校教育工作达8年，包括4年IB学校工作经历及2年
教授IEYC课程经验。她还曾经在一所乐高教育机构任职，期间接受乐高课程培训。陈老师具有双语教学经验，她
希望为学生提供一个舒适有趣的学习环境，引导学生顺利过渡各早期发展阶段。今年是陈老师在BMH任教的第四
年，她期待能与大家共度又一个奇妙的学习之旅。

K3C中方班主任
陈继兰女士



K3C Classroom Assistant
Ms Alice Li

李老师在BMH幼儿园担任生活老师已经8年了，并拥有中级保育员资格证书。她期待今年继续和K3C的孩子们一
同成长。她非常喜欢生活老师的工作，认为在幼儿园工作是世界上最幸福的事情之一！

K3C 生活老师
李继清女士



After School Club teacher
Ms Janice Deng

Ms. Deng graduated with a degree in English Education and holds an elementary

school teaching qualification. A naturally approachable educator, she embodies

compassion, patience, and gentle professionalism in working with children. To

deepen her understanding of early childhood development (0-6 years), she

obtained her Junior Childcare Practitioner Certificate. Proud to be part of the BMH

family, she brings both professional dedication and maternal insight to early

childhood education. As a mother herself, she profoundly understands the critical

importance of the formative 0-6 years, recognizing parents' extraordinary efforts in

child-rearing and the lifelong healing power of a joyful childhood. "I'm committed

to dedicating my prime years to creating cherished growth memories for every

child," she affirms with heartfelt dedication.

邓老师毕业于英语教育专业，持有小学教师资格证。她对小朋友有亲和力，是一位充满爱心、富有耐心、温和友善
的老师。为了更好地了解0~6岁的儿童特点，她考取了初级保育师资格证书。她很自豪能成为BMH这个大家庭的一
份子。她非常喜爱儿童，也热爱幼儿教育这份事业。身为人母的她深知，0至6岁是对孩子一生具有极其重要影响

的阶段，没有哪位父母不为了孩子而竭尽全力，而美好的童年治愈一生。她说：“我愿意燃烧我的青春，为每一位
孩子留下快乐成长的美好回忆！”

课后俱乐部老师
邓佳女士



PE Teacher
Mr KK Chen

体育老师
陈志诚先生

KK老师毕业于广州体育学院，有着三年幼儿教学经验，擅长幼儿球类及幼儿体适能课程教学，擅长与幼儿沟通，与
孩子们玩成一片，对待孩子积极热情，责任心强，KK老师遵守着以“体”育人的原则，认为拥有体育的孩子才能拥
有更加完整的人生。

Mr KK graduated from Guangzhou Sport University and has three years of teaching

experience in early childhood, specialising in early childhood ball games and

physical fitness courses. He enjoys communicating with children, playing with them,

treating them positively and enthusiastically, and has a strong sense of

responsibility. Mr KK adheres to the principle of educating children through sports,

believing that children who like sports can have a more complete life.



Atelierista
Ms Mantee Wang

王老师硕士毕业于英国考文垂大学，有多年少儿艺术教育和课程研发经验，学生作品获得国内外多个艺术奖项。
王老师认为艺术是多元的、包容的。艺术是打开世界的大门，是了解生活的途径，是交流情感的媒介，是学习
其它学科的另一种方式。她的课堂会通过一系列的知识性问题、澄清性问题、具体化问题、探究性问题和拓展
性问题，让孩子像思想家一样多维度思考，像创造家一样全面发展，像艺术家一样勇于表达对世界的认知。

驻场艺术家
王梦婷女士

Ms Mantee graduated from Coventry University in the United Kingdom with a

master's degree. She has many years of experience in children's art education and

curriculum development. Her students' artworks have won many domestic and

foreign art awards. Ms Mantee believes that art is diverse and inclusive. Art is a door

to the world, a way to understand life, a medium for communicating emotions, and

another way to learn other disciplines. Ms Mantee's class will use a series of

knowledge questions, clarifying questions, concrete questions, probing questions,

and expanding questions, so that children can think in multiple dimensions like

thinkers, develop comprehensively like creators and have the courage to express

their cognition of the world like artists.



K3B Chinese Homeroom Teacher 
Ms Blair Liang

梁老师在学前教育领域拥有6年双语教学经验。她于2017年本科毕业，持有教师资格证和英语八级证书。梁老师
富有创造力，充满活力，勇于创新，对幼儿教育有着坚定的承诺。

中方教师
梁美玉女士

Ms Blair has six years of bilingual teaching experiences in early years education. S

he has obtained her bachelor degree in 2017. And she has gained teacher qualific

ation certificate and TEM-8 Certificate. Ms Blair is creative, dynamic and

innovative with a strong commitment to teaching and learning.


